
RADA POWlATu

NOWOTOMYSKIEGO
ul. Poznańska  33

64-300  Nowy  Tomyśi

AO.BR.0002.57.2024

PROTOKÓŁ NR LV11/2024
Z OBRAD  LVII  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  21 lutego  2024  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  LVII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  LVII sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  członków  Zarządu,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę

Golon,  Główną  Księgową  Starostwa  -  Iwonę  Szyndler,  przedstawicieli  służb  mundurowych,

dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  Powiatu,  kierowników  wydziałów  Starostwa

Powiatowego  w Nowym  Tomyślu  oraz  Wiceprezesa  Lokalnej  Grupy  Działania  KOLD pana

Ireneusza  Witkowskiego.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na sesji  drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  18  radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecny  na sesji radny  Zbigniew  Markowski.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Lista zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,  a

administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do porządku  obrad  są pytania  lub  uwagi?

Starosta  w imieniu  Zarządu  Powiatu  wniósł  o wprowadzenie  do porządku  obrad

projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  powiatu  nowotomyskiego,  na

które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2024  roku  oraz  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

Starostę  Nowotomyskiego.  Starosta  dodał,  że Zarząd  Powiatu  przyjął  również  autopoprawkę

do projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2024  rok.

Przewodnicząca  poinformowała,  że każdy  projekt  uchwały  będzie  musiał  być  osobno

poddany  pod  głosowanie.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:



Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Przewodnicząca  poprosiła  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w ppkt  j).

Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

Starostę  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Zbigniew  Markowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Starostę

Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poprosiła  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w ppkt  k).

Przewodnicząca  poinformowała,  że w związku  z wprowadzeniem  dwóch  projektów

uchwał  pod obrady  dzisiejszej  sesji ogłasza  dziesięciominutową  przerwę,  aby mogło  zebrać

się  wspólne  posiedzenie  wszystkich  komisji  celem  zaopiniowania  projektów  uchwał.
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0 godzinie  13.05  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13.15.

Na sali obecnych  19 radnych.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  jeszcze  raz swojej  obecności  na

sesji.  Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali jest  obecnych  19 radnych  i stwierdziła

kworum.

3. Przyjęcie  protokołu  z LV i LVI sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z LV sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi  na

piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  protokół  z LV sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z LV sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z LV sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z LVI sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi  na

piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod głosowanie  protokół  z LVI sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z LVI sesji Rady Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z LVI sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.
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4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  oraz informacja  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego  2024 r. stanowią  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  siedem

posiedzeń  Zarządu  Powiatu.  Ostatnie  posiedzenie  Zarządu  odbyło  się  dzisiaj,  w związku  z tym

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytanie  informacji  z Zarządu.

Starosta  odczytałlnformację  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  24 stycznia  br., pkt  6, w którym  Zarząd

zapoznał  się  z wnioskiem  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu  o zwiększenie  planu

finansowego  na 2024  rok  w związku  z zaleceniami  Państwowego  Powiatowego  Inspektora

Sanitarnego  (PPIS). Radny  zapytał,  czy można  się zapoznać  z przedmiotowym  protokołem?

Radny  dodał,  że z protokołu  wynika,  że jest  to kwota  około  140.000,00  zł. Radny  poprosił  o

przybliżenie  tego  tematu.  Następnie  Radny  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  7 lutego

br.,  pkt  3, na którym  Zarząd  zapoznał  się  z wnioskiem  Fundacji  "Dziecko  w centrum"  w sprawie

zawarcia  kolejnej  umowy  użyczenia  pomieszczenia  w budynku  przy ul. Poznańskiej  30 w

Nowym  Tomyślu  oraz stanowiskiem  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w

Nowym  Tomyślu  odnośnie  przedmiotowego  wniosku.  Radny  dodał,  że od dłuższego  czasu

użyczamy  tej fundacji  pomieszczenia  nieodpłatnie.  Radny  zapytał,  czy można  by przybliżyć

jakie  są dokonania,  działania  i jaka  jest  pomoc  tej fundacji  na rzecz mieszkańców  powiatu

nowotomyskiego?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poprosił  kolejno  o udzielenie  odpowiedzi  Dyrektora  Powiatowego  Centrum

Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  (PCUW)  oraz  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy

Rodzinie  w Nowym  Tomyślu  (PCPR).

-  Marek  Nyćkowiak

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że główne  rzeczy,  które  Sanepid  wskazał  to  to,  że obie

sale gimnastyczne  wymagają  poprawy  estetyki.  Od wielu  lat sale gimnastyczne  nie były

malowane.  Występuje  również  wiele  zawilgoceń  ścian  zewnętrznych,  problem  z opierzeniem,

rynny  przeciekają,  jest  też  problem  z dociepleniem  w ramach  termomodernizacji,  która  została

wykonana  w latach  2010-2011.  Niektóre  przecieki  występują  na zewnątrz,  niektóre  do

wewnątrz  i z tym  są związane  główne  zalecenia.  Dlatego  Dyrektor  wnioskował  do Zarządu,

ponieważ  nie posiada  w planie  budżetu  takich  środków  finansowych.
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Renata  Gruszka

Przewodnicząca  zapytała  Dyrektora,  czy pamięta,  jak  wysoka  jest  kwota  kosztorysu,

który  był  zrobiony  na wykonanie  wszystkich  zaleceń  sanepidu?

-  Marek  Nyćkowiak

Dyrektor  PCuW  odpowiedział,  że kosztorys  był skierowany  do Zarządu,  a Dyrektor

osobiście  go nie widział.  Samo  wymalowanie  sal gimnastycznych  to kwota  około  50.000,00  zł

za jedną.  Dyrektor  PCUW  sądzi,  że jest  to  ogólna  kwota  około  150.000,00  zł co najmniej.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że jest  to kwota  184.000,00  zł lub 194.000,00  zł z kosztorysu,

który  został  przedstawiony  przez  Dyrektora  na wykonanie  wszystkich  zaleceń  pokontrolnych.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o przybliżenie  tematu  dotyczącego

Fundacji.

Łukasz  Nyczkowski

Dyrektor  PCPR poinformował,  że Fundacja,  która  zwróciła  się  po  raz  kolejny  z

ością prowadzenia  działań  na terenie  naszego  powiatu,  realizuje  wsparcie  dla osóbmożliwi

dotkniętych  przestępstwem  na terenie  naszego  powiatu.  Pomoc,  którą  uzyskują  osoby

korzystające  to pracownik  socjalny,  który  jest  osobą  pierwszego  kontaktu.  Jest również

możliwość  korzystania  z pomocy  psychologicznej  i prawnej.  Dyrektor  dodał,  że nie jest  na

bieżąco  monitorowane,  kto  korzysta  dokładnie  z pomocy  tej  Fundacji,  ponieważ  jest  ustawa  o

ochronie  danych  osobowych,  a dane  są przetwarzane  przez  Fundację.  Do tej  pory  punkt  był

czynny  dwa razy  w tygodniu,  jeden  dzień  w godzinach  okołopołudniowych,  drugi  dzień  w

godzinach  popołudniowych  do 20.30,  aby  osoby  mogły  skorzystać  z tego  wsparcia  niezależnie

od swojej  aktywności  zawodowej.  W piśmie,  które  było  kierowane  do starostwa  w zakresie

przedłużenia  możliwości  działania  tego  punktu  wskazano,  ile osób  dokładnie  skorzystało  w

ostatnim  czasie  z pomocy.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jeszcze  jakieś  pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Pytań  nie było.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  Starosty

Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w  okresie

międzysesyjnym  oraz  informację  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r.

S. Sprawozdania  z działalności  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2023  rok.

Sprawozdania  z działalności  komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w 2023 roku stanowią

załącznik  nr  4 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdania  z działalności  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  za 2023 rok radni  otrzymali  na tablety  wraz  z materiałami  i projektami

uchwał.
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Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  kadencji  2018  -  2024  za 2023  rok i

poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Pytań  nie było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z

działalności  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  kadencji  2018  -

2024  za 2023  rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  kadencji  2018  -  2024  za 2023  rok  i poprosiła

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Pytań  nie było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z

działalności  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  kadencji  2018  -  2024

za 2023  rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Skarg,  Wniosków  i Petycji  kadencji  2018  -  2024  za 2023 rok i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji  drogą  elektroniczną.  Pytań  nie było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z

działalności  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji  kadencji  2018  -  2024  za 2023  rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  kadencji  2018 - 2024  za 2023 rok i poprosiła  o

zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Pytań  nie było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z

działalności  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  kadencji  2018  -  2024  za 2023  rok.

6.  Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski  za 2023  rok.

Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach

awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez Powiat  Nowotomyski  za 2023 rok

stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do sprawozdania  z wysokości  średnich

wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i

placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2023  rok  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z

wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu

zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2023

rok.
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7. Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok

2023.

Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok 2023

stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym

Tomyślu  (PCS) o przedstawienie  sprawozdania  w formie  prezentacji  multimedialnej.

Dyrektor  PCS poinformował,  że przedmiotowe  sprawozdanie  zostało  złożone  również

w wersji  pisemnej  Komisji  branżowej,  na której  Dyrektor  odpowiadał  na zadawane  pytania.

Dyrektor  omówił  imprezy  sportowo-rekreacyjne  organizowane  lub współorganizowane  przez

Powiatowe  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,  m.  in.: zimowy  bieg Grand  Prix na 5

kilometrów,  turniej  o Puchar  Przewodniczącej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  turniej  z okazji

Wielkiej  Orkiestry  Świątecznej  Pomocy,  organizacja  ferii  zimowych  dla  dzieci,  zajęcia  z

siatkówki,  zajęcia  z jujitsu,  halowy  turniej  łuczniczy,  turniej  piłki  nożnej  dla ministrantów,

turniej  futsalowy,  biegi  przełajowe  dla zawodników  z terenu  całego  powiatu  nowotomyskiego,

dla wszystkich  szkół,  Finał  Województwa  Wielkopolskiego  w Koszykówce,  Powiatowa  Gala

Sportu  w Nowotomyskim  Ośrodku  Kultury,  czwarta  gala Eliminator  Fight  Night,  Triplet  Leśny,

współpraca  ze stowarzyszeniami,  finał  Województwa  Wielkopolskiego  w Koszykówce  trzy  na

trzy  oraz wiele  innych  ciekawych  imprez  sportowych.  Dyrektor  podziękował  radnym  za

wsparcie  działań  Powiatowego  Centrum  Sportu  oraz  za obecność  na wydarzeniach.  Dyrektor

podziękował  także  swojemu  zespołowi,  bez którego  wszystkie  imprezy  nie odbyły  się  na tak

wysokim  poziomie.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Pytań  nie było.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z

działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023.

8.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i

Porządku  w 2023  roku.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w

2023 roku stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  sprawozdania  Starosty  Nowotomyskiego  z

działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w 2023  roku  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie

Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  w 2023  roku.

9. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:
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a)  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2024 stanowi

załącznik  nr 8 do protokołu.

Autopoprawka  do projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2024 stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że jeżeli  chodzi  o autopoprawkę  do  projektu

uchwały  w sprawie  zmian  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024  dokonuje  się  zmian

w Ei 3. projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2024  z dnia  21 lutego  2024  roku,  nadając  mu następujące  brzmienie:

,,E) 3. W uchwale nr LV/473/2023  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  28 grudnia  2023  roku

w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024  po E) 5 dodaje  się  E) 51 o następującej

treści:,,Wyodrębnia  się  środki  pochodzące  ze środków  z Funduszu  Pomocy  z tytułu  wsparcia

jednostek  samorządu  terytorialnego  w realizacji  dodatkowych  zadań  oświatowych  związanych

z kształceniem,  wychowaniem  i opieką  nad dziećmi  i uczniami  będącymi  obywatelami

Ukrainy",  zgodnie  z załącznikiem  nr 7 do niniejszej  uchwały,  który  będzie  stanowił  załącznik  nr

1l  do uchwały  nr LV/473/2023  Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 28 grudnia  2023  roku  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2024."  Dokonuje  się  również  zmiany

numeracji  paragrafów,  tj.:  paragraf  nr 3 do projektu  uchwały  otrzymuje  nr 4, paragraf  nr 4 do

projektu  uchwały  otrzymuje  nr  5, paragraf  nr 5 do projektu  uchwały  otrzymuje  nr 6, a paragraf

nr 6 do projektu  uchwały  otrzymuje  nr 7. Następnie  pani  Skarbnik  poinformowała,  że w

projekcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  na 2024  rok w celu dostosowania  do potrzeb

wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  wraz  z autopoprawką.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024  wraz  z autopoprawką.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/480/2024 w
sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

b) uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2024  -  2035 stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w  przedmiotowym  projekcie  uchwały

uwzględniono  zmiany  w  zadaniu  wieloletnim  pod  nazwą  ,,Wyposażenie  środowisk

informatycznych  wojewódzkich,  powiatowych  i miejskich  podmiotów  leczniczych  w narzędzia

informatyczne  umożliwiające  wdrożenie  Elektronicznej  Dokumentacji  Medycznej  oraz

stworzenie  sieci  wymiany  danych  między  podmiotami  leczniczymi  samorządu  województwa"

nadając  temu  zadaniu  nowe  brzmienie  pod nazwą,,Zapewnienie  utrzymania  operatorskiego

systemu  EDM umożliwiającego  prowadzenie  przez:  Samodzielny  Publiczny  Zakład  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  elektronicznej

dokumentacji  medycznej  w tym  usług  e-dokumentacja  i e-rejestracja".  Umniejszono  plan

wydatków  inwestycyjnych  w tym zadaniu  w roku  2024 o kwotę  3.000,00  zł, a także

zaproponowano  zmiany  w zadaniu  pod  nazwą,,Budowa  sali sportowejz  zapleczem  szatniowo-

sanitarnym  dla Specjalnego  Ośrodka  SzkoIno-Wychowawczego  w Zbąszyniu",  przesuwając

środki  finansowe  pomiędzy  rokiem  2025,  a rokiem  2024.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2024  -  2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/481/2024 w
sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2024  -  2035.

c) zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  dla  radnych
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Projekt  uchwały  w sprawie  zasad przyznawania  diet  oraz zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

dla radnych  stanowi  załącznik  nr 1l  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Sylwester  Kamyszek

Radny  zakomunikował,  że będzie  głosował  przeciwko  tej  uchwale.  Motywuje  to  tym,

że jest  koniec  kadencji  i nagle  jakiejś  instytucji  przypomniało  się,  że należałoby  ujednolicić,  czy

też wprowadzić  porządek  na tle mimo  wszystko  niejasnych  przepisów.  Radny  dodał,  że

aktualny  projekt  uchwały  zakłada  wejście  w życie uchwały  po upływie  14 dni od dnia

ogłoszenia  w Dzienniku  Urzędowym.  Radny  poinformował,  że taką  zmianę  mogłaby  spokojnie

wprowadzić  kolejna  Rada.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jeszcze  jakieś  pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  dla radnych.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  1, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Sylwester  Kamyszek

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Ireneusz  Kozecki

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

LV11/482/2024  w sprawie  zasad przyznawania  diet  oraz zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

dla radnych.

d) przyjęcia  rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków  członka  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków  członka

Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.
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Głosowano  w sprawie:

przyjęcia  rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków  członka  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (2)

Sylwester  Kamyszek,  Ireneusz  Kozecki

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

LV11/483/2024  w sprawie  przyjęcia  rezygnacji  i zwolnienia  z pełnienia  obowiązków  członka

Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

e) zmiany uchwały  nr XXV1l1/269/2021  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 26

maja  2021  r. w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w  całości  lub

w części,  łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub

odstępowania  od ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej

Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z

dnia 26 maja 2021 r. w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub w części,

łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty lub odstępowania  od ustalenia

opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zmiany uchwały  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  26 maja  2021  r. w

sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub w części,  łącznie  z

odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub odstępowania  od ustalenia

opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
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Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/484/2024

zmieniającą  uchwałę  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 26 maja

2021  r. w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub  w części,

łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub  odstępowania  od

ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

f)  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,

prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej

funkcję  pogotowia  rodzinnego

Projekt  uchwały  w  sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom dziecka oraz rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej

funkcję  pogotowia  rodzinnego  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu

rodzinny  dom dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia

rodzinnego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LVII/485/2024  w

sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,

prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję

pogotowia  rodzinnego.

g) przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w Zespole  Szkół  nr I w

Zbąszyniu

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w Zespole

Szkół nr 1 w Zbąszyniu  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w Zespole  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LVl1/486/2024  w

sprawie  przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z wirtualnej  strzelnicy  w Zespole  Szkół  nr I w

Zbąszyniu.

h) wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia  pomieszczenia  na czas

oznaczony

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia

pomieszczenia  na czas oznaczony  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia  pomieszczenia  na czas oznaczony.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/487/2024 w

sprawie  wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia  pomieszczenia  na czas

oznaczony

i) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  Powiatowego  Programu
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Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w Rodzinie  na

lata  2016  -  2026

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia

pomieszczenia  na czas oznaczony  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do realizacji  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania

Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w Rodzinie  na lata  2016  - 2026.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/488/2024 w

sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  Powiatowego  Programu

Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  na lata  2016

- 2026.

j)  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z

niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na

które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w  2024  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zadań z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2024

roku  stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  radni  zapoznali  się  z projektem  uchwały  na

posiedzeniu  wspólnym  Komisji  w dniu  dzisiejszym,  w związku  z czym  Przewodnicząca  nie

będzie  jej  odczytywać.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:
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określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/489/2024 w
sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z

niepełnosprawnoścfami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskfego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

k) rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik

nr 19  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  odczytał  Przewodniczący

prowadzący  dzisiejsze  wspólne  posiedzenie  komisji.  Przewodnicząca  dodała,  głosowany

projekt  uchwały  zakłada,  że skargę  na Starostę  Nowotomyskiego,  wniesioną  w dniu  12  lutego

2024  roku,  uznaje  się za bezzasadną.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV11/490/2024 w
sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego.
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IO.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać

zapytanie  lub  interpelację?

Radny  Władysław  Napierała  odczytał  interpelację  w sprawie  przebudowy  drogi

powiatowej  nr  2709P.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca  przekazała  interpelację  na ręce  pana  Starosty  i zapytała,  czy ktoś

jeszcze  chciałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź  interpelację?  Nikt  się nie  zgłosił.

11.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  poinformowała,  że zanim  poprosi  radnych  o zabranie  głosu,  udzieli

głosu  panu  Ireneuszowi  Witkowskiemu  reprezentującemu  Lokalną  Grupę  Działania  KOLD.

Ireneusz  Witkowski  Wiceprezes  Lokalnej  Grupy  Działania  KOLD podziękował  za

zaproszenie  i poinformował,  że w tym  roku  tak  zbiegły  się terminy,  że zakończenie  kadencji

samorządowej  zbiegło  się  z zakończeniem  okresu  finansowania  unijnego.  Lokalna  Grupa

Działania  KOLD działa  na obszarze  siedmiu  gmin,  tj.: dwóch  gmin  na terenie  powiatu

szamotulskiego  i pięciu  gmin  na  terenie  powiatu  nowotomyskiego  z ogólną  liczbą

mieszkańców  83466,  która  wpływa  na wysokość  środków  otrzymywanych  z dotacji  unijnych

na nasz  teren.  Pan Witkowski  szczegółowo  omówił  działania  prowadzone  przez  Lokalną  Grupę

Działania  KOLD oraz  zrealizowane  projekty.  Na zakończenie  pan  Witkowski  poinformował,  że

podpisana  została  kolejna  umowa  na  ponad  5.000.000,00  euro  na  nowy  okres

programowa  nia.

0 godzinie  14.10  salę obrad  opuścił  radny  Jacek  Pieprzyk.

Na sali obecnych  18  radnych.

0 godzinie  14.15  na salę obrad  przybył  radny  Jacek  Pieprzyk.

Na sali obecnych  19  radnych.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  do pana  Witkowskiego?  Pytań  nie  było.

Przewodnicząca  podziękowała  za przedstawienie  powyższej  informacji  i zapytała,  czy

ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?

W  dyskusji  wzięli  udział:

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że chciałby  wesprzeć  interpelację  kolegi  radnego  Władysława

Napierały  w sprawie  drogi  nr 2709P.  Radny  dodał,  że dobrze,  że w 2019  roku  podjęte  zostały

działania  w sprawie  dokumentacji,  bo gdyby  te działania  zostały  podjęte  w roku  2023  to

dokumentacja  byłaby  gotowa  pewnie  w 2028.  Dokumentacja  w dalszym  ciągu  nie  jest  jeszcze

gotowa,  ale  wszyscy  mają  nadzieję,  że środki  na tą  inwestycję  znajdą  się w kolejnym  budżecie.
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Następnie  radny  odniósł  się  do maila,  którego  radni  otrzymali  w sprawie  petycji  złożonej  w

imieniu  mieszkańców  Dąbrowy  dotyczącej  drogi  Dąbrowa  -  Porażyn.  Radny  ma nadzieję,  że

Zarząd  Powiatu  w najbliższym  czasie  ustosunkuje  się  do tej  petycji.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że może  to,  co  powie  jest trochę  kontrowersyjne,  ale

opracowywana  dokumentacja  jest dokumentacją  na  drogę  innej  kategorii,  ze ścieżką

rowerową,  rondem  i z innymi  niezbędnymi  elementami.  Zarząd  Powiatu  dwa  razy  wystąpił  z

wnioskiem  o środki  zewnętrzne  w kwocie  30.000.000,00  zł na remont  tej drogi,  jednakże

środków  nie otrzymano,  więc  jest  pytanie,  z czego mamy  tą  inwestycję  realizować.  Ilość

petycji,  która  będzie  spływała  do Powiatu  nie rozwiąże  tej sprawy.  Starosta  dodał,  że za

każdym  razem,  kiedy  była  możliwość  wnioskowaliśmy  o dofinansowanie  ze środków

zewnętrznych.  Były  zadania,  na które  otrzymaliśmy  środki,  ale było  też wiele  zadań,  gdzie

dofinansowania  nie było.  Warto  jednakże  zaznaczyć,  że po raz pierwszy  od dawna  była

sytuacja,  w której  Powiat  de facto  nie musiał  wyszukiwać  zadań  do realizacji,  ale nie zawsze

były  to zadania  do zrobienia  w pierwszej  kolejności.  Może  to wszystko  dobrze  wyglądało,  ale

my dzisiaj  doskonale  wiemy,  że wiele  razy  remontowaliśmy  rzeczy,  które  mogłyby  poczekać.

Fakt,  że było  dofinansowanie,  ale trzeba  było  zabezpieczyć  wkład  własny  i to są elementy,

które  także  nas ograniczały  przy realizacji  innych  zadań.  Mamy  też pewną  spuściznę  po

pierwszych  latach  istnienia  Powiatu.  Była  uruchomiona  subwencja  drogowa,  która  była

uzależniona  od ilości  kilometrów,  ale stan  dróg  był  fatalny.  Z naszych  analiz  wynika,  że z tych

410  kilometrów  dróg  powiatowych,  jedynie  160  kilometrów  byłoby  takich,  które  powinny

mieć  tą kategorię.  Droga  Grodzisk  -  Opalenica  do Lwówka  mogła  być  jedną  drogą  wojewódzką.

Jak ktoś  mówi,  że wspaniale  wyszła  reforma  samorządu  w Polsce,  to może  ona  wyszła,  ale po

20 czy 30 latach  warto  zrobić  pewną  reasumpcję  tego,  co już zostało  zrobione.  0 kategorii

drogi  powinno  decydować  jaka  ona  jest  ważna  dla ruchu.  Patrzymy  na to,  co się  dzieje  przy

drogach,  którymi  administruje  Generalna  Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i Autostrad,  patrzymy  na

potężne  roboty,  które  się  toczą  od Bolewic  do Pniew,  robiona  jest  ścieżka  rowerowa.  Możemy

też  zadać  pytanie,  co jest  ważniejsze,  bo to są te same  pieniądze.  To są pieniądze  polskich

podatników.  Jakoś  nikt  się nie zastanawia  do końca,  jakie  ta ścieżka,  wzdłuż  drogi  krajowej,

będzie  miała  znaczenie.  Zwrócę  jeszcze  uwagę  na jedną  rzecz,  bo też  są takie  zarzuty,  że na

przykład  jako Powiat  nie współpracujemy  z gminami.  Sąsiednie  powiaty  współpracują  z

gminami,  wspólnie  inwestują  w drogi,  jednakże  Grodzisk  ma 80% dofinansowania,  Wolsztyn

ma 80%,  a my  nie wiadomo  dlaczego,  chyba  dlatego,  że patrząc  na dane  GUS, jesteśmy  bogaci,

że mamy  tylko  50%.  Staranie  się  o 10%  dofinansowania  z gminy,  przez  którą  przebiega  droga

jest  zupełnie  inne  niż staranie  się  o 25%. To są takie  uwarunkowania,  na które  my  w ogóle  nie

mamy  wpływu.  Jeżeli  chodzi  o środki  europejskie,  rządzą  się  one  innymi  zasadami,  jednakże  w

przypadku  środków  krajowych  nie  trzeba  było  uzależniać  programów  rządowych  od

konkretnych  projektów  i przeznaczać  na poszczególne  zadania.  Rząd mógł  po prostu  zasilić

poszczególne  samorządy,  przykładowo  kwotą  5.000.000,00  zł, na  te  inwestycje,  które

samorząd  uważa  za konieczne.  Podsumowując  Starosta  wskazał  przykład  drogi  Sątopy  -  Róża

i Trzciel  -  Jabłonka  Stara.

Ireneusz  Kozecki
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Radny  poinformował,  że od ośmiu  lat, kiedy  Radny  był  Starostą,  opracowana  jest

dokumentacja  na drogę  łączącą  Cichą  Górę  z Bukowcem,  która  na chwilę  obecną  wyłożona

jest  płytami  betonowymi.  Radny  dodał,  że chodzi  o ulicę  Kąkolewską,  gdzie  w miejscu

obniżenia  drogi  jest  ona  systematycznie  zalewana  po opadach  deszczu.  Należałoby  się zająć

się tym  tematem,  gdyż  dotyczy  on mieszkańców,  czy  też  rolników,  a płyty,  które  są położone

są  ciągle  podmywane.  Radny  poprosił  o zwrócenie  uwagi  przez  Wydział  Infrastruktury

Drogowej,  żeby  ewentualnie  zajął  się  tym  tematem.  Radny  dodał,  że przeczytał  w protokołach

Zarządu  Powiatu,  że  Wydział  został  zobligowany  do  dokonania  objazdu  dróg  z płyt

betonowych.  Radny  chciałby  się  dowiedzieć  jakie  są  ewentualnie  decyzje  Zarządu

podejmowane  w tej  materii.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że jeśli  chodzi  o drogę  w Bukowcu,  w ubiegłym  tygodniu

podjęte  zostały  pewne  działania  organizacyjne.  Starosta  dodał,  że nie może  być tak,  że

otrzymujemy  informację,  że z uwagi  na stan  naszych  dróg  lub  usytuowania  dróg,  jakiś  rolnik

nie  zebrał  plonów.  Nie  można  pozwolić,  aby  nasze  drogi  były  powodem  zalewania  powierzchni

rolniczej,  czy gruntów  rolnych.  Na koniec  Starosta  potwierdził,  że jest  to oczywiście  sprawa

priorytetowa.

Zbigniew  Markowski

Radny  zapytał,  ile  jeszcze  będzie  sesji  do końca  kadencji  i czy  jest  to  juź  ustalone?

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  odpowiedziała,  że jeszcze  nie  jest  ustalone.  Na pewno  będzie  sesja  w

marcu.  Przewodnicząca  planowała  ją w dniu  27 marca,  ale  w związku  z podjętą  dzisiaj  jedną  z

uchwał  i przepisami  prawa  może  być  konieczność  zwołania  kolejnej  sesji  w  terminie  30 dni.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o śledzenie  informacji  SMS-owych,  kiedy  będzie  kolejna

sesja.  Będzie  równieź  sesja  w kwietniu  dlatego,  że jest  wpisana  w plan  pracy  Rady.  Kadencja

Rady  trwa  do 30 kwietnia  i musi  być  zrealizowany  plan,  który  Rada  przyjęła  w grudniu.

-  Zbigniew  Markowski

Radny  poinformował  Przewodniczącą  o swojej  nieobecności  od 30 marca  z uwagi  na

problemy  zdrowotne.

0 godzinie  14.30  salę obrad  opuścił  radny  Ireneusz  Kozecki.

Na sali obecnych  18  radnych.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że jeżeli  chodzi  o kolejną  sesję,  to  musi  ona  odbyć  się w ciągu

30 dni od dzisiejszej  sesji. Następnie  Starosta  dodał,  że ukazały  się  przepisy  dotyczące

podwyżek  dla nauczycieli,  a środki  wpłynęły  na nasze  konto  więc  trzeba  będzie  je rozliczyć  i

uruchomić  prawdopodobnie  pod  koniec  marca.  Starosta  poinformował  również,  że 29 grudnia

została  zwrócona  do budżetu  Państwa  dotacja  na szpital  na ponad  4.000.000,00  zł. Obecnie

pani  Wojewoda  realizuje  nasze  wspólne  ustalenia  i działania.  Wniosek  jest  ponownie  na nowo

przygotowywany.  Starosta  dodał,  że chciałby  podziękować  pani  Wojewodzie  za to,  że tak  jak

obiecała  uruchomiła  wszelkie  procedury  jakie  są możliwe  by te pieniądze  ponownie  do nas
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trafiły.  Starosta  przekazał  również  informację  na temat  wydanych  środków  finansowych  na

naprawę  dróg  po zimie.

0 godzinie  14.34  na salę obrad  przybył  radny  Ireneusz  Kozecki.

Na sali obecnych  19 radnych.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  nadmieniła,  że w marcu  będzie  dużo  sprawozdań  z służb,  tak  więc

może  być  potrzeba  zwołania  nawet  dwóch  sesji.  Przewodnicząca  poprosiła  o śledzenie  smsów

z Biura  Rady.  Następnie  Przewodnicząca  przypomniała  o konieczności  składania  oświadczeń

majątkowych.  Przewodnicząca  poinformowała,  że do końca  kadencji  radni  składają  dwa

oświadczenia  majątkowe.  Jedno  do 30 kwietnia,  gdzie  należy  wykazać  stan majątków  i

dochodów  na dzień  31 grudnia  2023  roku  wraz  z PIT-em  za rok  2023.  W związku  z upływem

kadencji  radni  muszą  złożyć  drugie  oświadczenie  majątkowe,  na dwa  miesiące  przed  upływem

tej  kadencji,  tj. na dzień  29 lutego  br. Przewodnicząca  dodała,  że wpłynęła  interpretacja  od

pani  Wojewody,  że oświadczenie  majątkowe  musi  być  złożone  w dniu  29 lutego,  ze stanem  na

dzień  29 lutego.  W przypadku  problemu  z dowiezieniem  oświadczenia,  można  je wysłać

pocztą.  Liczy  się  data  stempla  pocztowego,  data  nadania.  Jeżeli  ktoś  z radnych  zdążył  się

rozliczyć  z fiskusem,  należy  dołączyć  PIT za 2023  rok.  Jeżeli  radni  nie zdążyli  się jeszcze

rozliczyć,  wówczas  do  oświadczeń  majątkowych  dołączone  zostaną  PIT-y  za 2022  rok,  które  są

w  posiadaniu  Biura  Rady.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  diety  radnych  zostaną

przekazane  prawdopodobnie  w  dniu  28  lutego,  aby  radni  mogli  również  ująć je  w

oświadczeniach  majątkowych.  Gdyby  się okazało,  że jakieś  środki  wpłyną  na konta  radnych  po

godzinie,  kiedy  radni  złożą  oświadczenia,  wówczas  można  złożyć  korektę.

12.  Zamknięcie  LVII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o  godz.  14.30  zamknęła  obrady  LVII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  LVII sesji  Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 21 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

2(>pża (ąhto,
,.' Renata Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy pomocy  programu  eSesja.pl
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